

### **‘The Peninsula Afternoon Tea on the Harbour’ Offer - Terms and Conditions**

1. Eligible Cardmembers are entitled to the "Buy-3-Get-1-Free" offer on ‘The Peninsula Afternoon Tea on the Harbour’, originally priced at HK\$820 per person and a 10% service charge on the original price applies (“Offer”).
2. Offer is valid from May 20 until June 30, 2024, both dates inclusive (“Offer Period”).
3. During the Offer Period, Eligible Cardmembers must settle the full payment with Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Peninsula Gold Card or American Express® Peninsula Platinum Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card") to enjoy the Offer. Offer is applicable to Basic and Supplementary Cardmembers of Eligible Card (“Eligible Cardmembers”).
4. The Offer is valid on selected weekends, with the following available dates: May 25, 26; and June 1, 2, 8, 9, 15, 16, 22, 23, 29, 30, 2024 and subject to availability. Advance reservation is required and on a first come, first served basis.
5. The Offer of ‘The Peninsula Afternoon Tea on the Harbour’ is available in two sessions every Saturday and Sunday: from 1:00 pm to 2:45 pm and from 4:00 pm to 5:45 pm.
6. The designated boarding location for the Offer of ‘The Peninsula Afternoon Tea on the Harbour’ is at the Star Ferry Pier, Tsim Sha Tsui, specifically at the Harbour & Water Tour Entrance.
7. Consumption of alcohol is not applicable to persons below 18 years of age and Staff reserve the right to request identification at any time when serving alcoholic beverages.
8. If Eligible Cardmembers or guests have any food allergies, please inform the Staff on site.
9. No additional charge is required for children under 3 years old.
10. The ferry departs on time. Eligible Cardmembers who arrive late will be invited to The Lobby or The Verandah Café for afternoon tea experience on the same day, subject to availability.
11. Eligible Cardmembers can make bookings via the provided [website](#).
12. Eligible Cardmembers will receive a confirmation email once the reservation is confirmed.
13. Eligible Cardmembers are required to present the confirmation number upon arrival at the ferry pier.
14. The Offer is non-refundable and cannot be exchanged for cash or other products/services.
15. Changes to the date or time of the Offer are not allowed after the payment has been confirmed.
16. The dress code for all Eligible Cardmembers is smart casual. Kindly avoid wearing sports attire (such as vests, exercise pants, and sports leggings) or beachwear (including flip-flops, beach sandals, and plastic footwear). Acceptable attire includes knee-length shorts, jeans, t-shirts, and sneakers. Gentlemen are required to wear sleeved tops.
17. This Offer cannot be used in conjunction with other discounts, promotional offers, gift certificates and/or privilege cards.
18. Tables are pre-assigned and menu items are subject to change without prior notice.



19. In the event of black rainstorm signal or tropical cyclone warning signal no. 8 or above, Star Ferry services will be suspended. Eligible Cardmembers will be offered the option to reschedule the dining experience, subject to availability, or enjoy dining credits of the same value for food and beverage consumption at The Lobby, The Verandah, Spring Moon, Gaddi's or Felix within 30 days from the original sailing date. Please check with The Peninsula for details.
20. Terms and Conditions in The Peninsula Hong Kong's official website apply. Please visit The Peninsula Hong Kong's official website for details.
21. Product images are for illustrative purpose and reference only.
22. The Peninsula Hong Kong is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
23. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the complimentary offer, except for any liability which cannot be excluded by law.
24. In case of any enquiry related to this Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
25. American Express and The Peninsula reserve the right to amend these terms and conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
26. In case of any dispute, American Express and The Peninsula Hotels reserve the right of final decision.
27. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.



## 「維港半島經典下午茶」優惠之條款及細則

1. 持有合資格美國運通卡的卡會員可享「維港半島經典下午茶」買3送1優惠，原價為每位\$820港元，另收取原價加一服務費（「優惠」）。
2. 優惠適用於2024年5月20日至6月30日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
3. 優惠期內，持有合資格美國運通卡的卡會員必須使用由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion® 卡、美國運通白金卡、美國運通半島金卡或美國運通半島白金卡（「合資格卡」）全數簽賬。該優惠適用於合資格卡的基本卡及附屬卡會員（「合資格卡會員」）。
4. 優惠適用於特定週末，有效日期為：2024年5月25日、26日；以及6月1日、2日、8日、9日、15日、16日、22日、23日、29日、30日。優惠需提前預訂，名額有限，先到先得。
5. 「維港半島經典下午茶」優惠於每週六和週日提供兩個時段：下午1時至下午2時45分，及下午4時至下午5時45分。
6. 「維港半島經典下午茶」優惠的指定上船地點位於尖沙咀天星碼頭維海/ 港遊入口。
7. 酒精飲品不會提供予18歲以下人士，而職員保留權利於提供酒精飲品時要求相關人士出示年齡證明。
8. 合資格卡會員及同行客人如有任何食物敏感，請告知在場職員。
9. 3歲以下小童無須額外收費。
10. 渡輪準時出發。遲到的合資格卡會員將受邀於當天前往大堂茶座或露台咖啡廳享用下午茶，並需視供應情況而定。
11. 合資格卡會員可透過[網站](#)進行預訂。
12. 預訂確認後，合資格卡會員將收到確認電郵。
13. 合資格卡會員須在抵達渡輪碼頭時出示電子憑證。
14. 付款確認優惠後不可退款，也不能兌換現金或其他產品/服務。
15. 付款確認優惠後，不得更改電子確認的日期或時間。
16. 合資格卡會員須遵守休閒正裝的著裝規定。避免穿著運動服和沙灘服，可選擇穿著及膝短褲、牛仔褲、T恤和運動鞋。男士請穿著有袖上衣。



17. 此優惠不能與其他折扣、促銷優惠、禮券和/或特權卡同時使用。
18. 餐桌已預先分配，菜單項目如有更改，恕不另行通知。
19. 若出現黑色暴雨訊號、八號或以上烈風或暴風訊號，天星小輪服務將暫停。合資格卡會員可以選擇重新安排用餐體驗（視情況而定），或在原定航行日期起30天內在大堂茶座、露天餐廳、嘉麟樓、吉地土或Felix餐廳消費餐飲，享受同等價值的餐飲消費。
20. 香港半島酒店官方網站之條款及細則適用。
21. 產品圖片僅供說明和參考。
22. 所有產品、服務、諮詢及建議均由香港半島酒店負責提供合資格卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
23. 因使用優惠（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
24. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的24小時熱線或客戶服務熱線2277 1010查詢。
25. 美國運通及香港半島酒店將保留隨時更改本條款及細則而毋須事先通知之權利。
26. 如有任何爭議，美國運通及半島酒店集團將保留最終決定權。
27. 本條款及細則之英文及中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。

